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Sayın üyemiz, 

18. Genel Kurulumuzda bizlere verdiğiniz görev süresinin bitmesine çok az bir 
zaman kalmış bulunmaktadır. 1972 Şubat ayından buyana siz üyelerimizin hak-
larının savunulmasında elimizden gelen çabayı harcadık. Yaptıklarımızı ya da ya-
pamadıklarımızı ayrıntıları ile 19. Genel Kurulumuzda tartışacağız. 

Kalmınma ve sanayileşme zorunda olan yurdumuzda teknik eleman sorunları acil 
çözümler beklerken; geçtiğimiz dönemde durum günden güne daha kötüye gitmiş, 
dış ülkelere göç hızlanmış, yabancı teknik hizmet ithalini artırıcı teklifler or-
taya atılmıştır. Libya Arap Cumhuriyeti'nin günlük gazetelerde çıkan ilânları üze- 
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rine yüzlerce üyemiz, koşulları belirsiz olan bu ülkeye göç için sıraya girerken, 
DPT yabancı teknik eleman ithalini denetimden uzak biçime sokacak bir kanun 
teklifi hazırlanmıştır. Bu çelişki tüm meslek Odalarınca ilgililere duyurulmuş ol 
masına rağmen herhangi bir tedbir alınmamış olması belirli bir amaç güdüldüğü-
nü açıkça ortaya çıkarmaktadır. Bu koşullarda sanayileşmemizin nasıl gerçekle-
şeceği belirsizdir. Son günlerde de İstanbul Nazım Plân Bürosu'nda çalıştırılmak 
üzere 70.000.-TL aylıklı uzmanların getirileceği gazetelerde yer almıştır. Kamu 
kesiminde çalışan mühendislerin I200.-TL ücret aldığı hatırlanırsa yurdumuzdaki 
teknik elemanlara verilen önem ortaya çıkmaktadır. Geçtiğimiz çalışma dönemin-
de tüm meslek Odaları bu soruna olanakların elverdiği kadar değinmiş, gereken 
uyarılarda bulunmuşlardır. 

Bilim ışığında ve yurdumuz gerçeklerine göre öneriler getiren yerli teknik ele-
manların görüşlerinin dikkate alınmamasının olumsuz sonuçları her geçen gün so-
mut olarak ortaya çıkmaktadır. Enerji yönünden yurdumuzun düştüğü bunalım 
ortadadır. Yurt gerçeklerini göz önüne almadan harcanacak çabalar birer kan-
dırmaca olmaktan öteye geçemiyecek, birkaç yıl sonra da değil sanayi için, ay-
dınlatma için bile, üretilen elektrik enerjisi yetersiz kalacaktır. Yurdumuzun 
enerji sorunlarının incelenmesi için geçtiğimiz dönem gerçekleştirilemeyen Enerji 
Kongresinin önümüzdeki dönemde gerçekleştirilmesi için tüm meslekdaşlarımı-
zın ellerinden gelen çabayı harcamaları gerekmektedir. 

Diğer meslek Odaları ile birlikte yaptığımız ve yukarıda kısaca değindiğimiz ça-
lışmalar yanında 6785 sayılı İmar Kanunu'nun uygulanmasını sağlamak amacıyla 
harcadığımız çabaya bu son sayımızda bir kez daha değinmekte yarar ummak-
tayız. Söz konusu kanun istanbul ve İzmir illerimizde gerçek biçimiyle uygulan-
maktadır. Ankara'da ise uygulama yanlış yönde olmakta bu nedenla de istenilen 
amaca ulaşmak zorlaşmaktadır. Gelecek dönem harcanacak çabalar ile bu sorun 
da çözümlenmiş olacak, yıllardır üzerinde durulması önemsenmeyen, fakat tek-
nik elemanların içersine düştüğü ekonomik bulanımı az da olsa giderecek ve iş 
kazalarını azaltacak, uygulama gerektiği biçimde başlayacaktır. 

Meslek Odalarının üst kuruluşu olan Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliği-
nin genel kurulunun bütün gayretlerimize rağmen toplanmaması, geçtiğimiz dö-
nem teknik elemanlarının seslerinin gerektirdiği gibi çıkmamasına sebep olmuştu. 
TMMOB'ye seçeceğimiz gerçek temsilcilerimiz bu kuruluşu canlandırabilir ve 
teknik ordunun haklarının daha etkin bir biçimde savunulmasını sağlayabilir. Ge-
lecek dönem görev alacak yönetim kurulu diğer meslek Odaları ile birlikte bu 
konuya önemle eğilmeli ve Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliği'nin genel 
kurulunun toplanmasını sağlamalıdır. 

Bir yıllık kısa bir ça'ışma döneminde yapabildiklerimizi her ay sizlere duyurma-
ya çalıştık. Başarabildiklerimizin yanında başarmak durumunda olduklarımız da 
çoktur. Ancak, yılmadan çalışmak ve bu çalışmayı yapacak gerçek yöneticileri-
mizi göreve getirmek durumundayız. 

Saygılarımızla, 
YÖNET İM KURULU  
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